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З А П И С Н И К 
 

са Свечане (XIX)  седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 15. октобра 2021. године, у згради 
Скупштине АПВ, Владике Платона бб, Велика сала, са почетком у 13.05 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи одборници: 
 

1.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ 37.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
2.  ЖИВОРАД АРСИЋ  38.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 39.  САША НОВАКОВИЋ 
4.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 40.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
5.  ДУШАН БРКИЋ 41.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 42.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
7.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 43.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
8.  ВЕСНА ВАТИЋ 44.  ИГОР ПОПОВИЋ 
9.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 45.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
10.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 46.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
11.  ИВАНА ВУЈАСИН 47.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
12.  БОЈАН ВУЛИН 48.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
13.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 49.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
14.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 50.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
15.  САЊА ДРАШКО 51.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
16.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 52.  РАДМИЛА РАЂЕНОВИЋ 
17.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 53.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
18.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 54.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
19.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 55.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
20.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 56.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
21.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 57.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
22.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 58.  ИВАН СТРИБЕР 
23.  КРИСТИНА КАРАИЋ 59.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
24.  РОБЕРТ КОЛАР 60.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
25.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 61.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
26.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 62.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
27.  ЂУЛА КИШ 63.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 
28.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 64.  СИНИША ТРКУЉА 
29.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 65.  ПЕТАР ЋИРОВИЋ 
30.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 66.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
31.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 67.  САЊА УЗЕЛАЦ 
32.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 68.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
33.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ  69.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
34.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 70.  ИГОР ЦРНОБАРАЦ 
35.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 71. СИМО ЧАБАРКАПА 
36.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 72. ДУБРАВКА ЏОЏО 

 
 

Седници нису присуствовали: Слободан Цветковић, Ђурађ Јакшић, Зоран Симоновић, Маја 
Седларевић, Јелена Кешељ и Драгана Крагуљац. 
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Председница Скупштине је отворила Свечану (XIX) седницу Скупштине Града 
Новог Сада. 

 
 Председница Скупштине је на основу службене евиденције о присутности 

одборника утврдила да седници Скупштине Града присуствује 72 одборнице и одборника, 
односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање. 

 
 Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је одборници: 

Маја Седларевић, Јелена Кешељ, Драгана Крагуљац, Слободан Цветковић, Ђурађ Јакшић 
и Зоран Симеуновић обавестили да су спречени да присуствују седници. 

 
Председница Скупштине је указала да се и ова седница Скупштине Града одржава 

у сали Скупштине Аутономне покрајине Војводине у циљу примене мера ради спречавања 
ширења заразне болести COVID 19 и да ће се јављање за учешће у расправи и гласање 
спроводити дизањем руке, те је замолила присутне да се приликом учешћа у расправи 
представе ради тонског записа. 

 
На основу члана 104. став 3. Пословника Скупштине Града председница Скупштине 

је предложила да се на овој седници Скупштине Града гласа дизањем руке, имајући у виду 
да се седница одржава у просторији у којој систем за електронско гласање није у функцији. 

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова усвојила предлог да се на овој седници Скупштине гласа дизањем руке. 

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда је одборницама и одборницима достављен у сазиву седнице. 
 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 

− за тачке од 1. до 3, о предлозима одлука о додели Октобарске награде Новог 
Сада за 2021. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 
 

− за тачке од 4. до 8, о предлозима одлука о додели Новембарске повеље Новог 
Сада за 2021. годину. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање овај предлог за спајање расправе. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника гласало 
„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 71 одборник гласао 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова утврдила следећи 
 
 

Д н е в н и  р е д 
 

1. Предлог одлуке о додели Октобарске награде Новог Сада за 2021. годину  
Техничкој школи „Павле Савић“ Нови Сад 

2. Предлог одлуке о додели Октобарске награде Новог Сада за 2021. годину 
Борислави Перић – Ранковић 

3. Предлог одлуке о додели Октобарске награде Новог Сада за 2021. годину,  
постхумно, Јарославу Папу 

4. Предлог одлуке о додели Новембарске повеље Новог Сада за 2021. годину Јавно 
комуналном предузећу „Новосадска топлана“, Нови Сад 

5. Предлог одлуке о додели Новембарске повеље Новог Сада за 2021. годину 
Предшколској установи „Радосно детињство“ Нови Сад 

6. Предлог одлуке о додели Новембарске повеље Новог Сада за 2021. годину 
Црвеном крсту Новог Сада 

7. Предлог одлуке о додели Новембарске повеље Новог Сада за 2021. годину Марку 
Трифковићу 

8. Предлог одлуке о додели Новембарске повеље Новог Сада за 2021. годину 
Установи за израду таписерија „Атеље 61“ Петроварадин 

 
 
 

   Имајући у виду да је ово свечана седница Скупштине Града и да је чланом 90. став 
1. Пословника Скупштине Града Новог Сада прописано да се, уколико мерење времена у 
електронском систему не функционише, расправа води без ограничења у времену 
излагања, ако Скупштина другачије не одлучи, председница Скупштине је обавестила 
одборнице и одборнике да време за расправу на данашњој седници није ограничено. 
 

Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
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Ад. број: 020-192/2021-1-I 
                020-193/2021-1-I 
                020-194/2021-1-I 
1. – 3. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА 
ЗА 2021. ГОДИНУ ТЕХНИЧКОЈ ШКОЛИ „ПАВЛЕ САВИЋ“ НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА 
ЗА 2021. ГОДИНУ БОРИСЛАВИ ПЕРИЋ – РАНКОВИЋ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА 
ЗА 2021. ГОДИНУ, ПОСТХУМНО, ЈАРОСЛАВУ ПАПУ 

 
 Предлоге одлука и закључака утврдила је Комисија за обележавање празника и 
доделу признања Града. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли Саша Новаковић, председник Комисије 
жели да изнесе допунско образложење предлога. 

 
Саша Новаковић, председник Комисије за обележавање празника и доделу 

признања Града, представник предлагача: „Октобарска награда Новог Сада додељује се као 
друштвено признање за изузетне резултате у раду и највиша достигнућа и остварења у 
области привреде, друштвених и других делатности, а поводом обележавања 23. октобра, 
Дана ослобођења Новог Сада од фашизма.  Награда се може доделити за изузетна 
остварења у областима: науке, културе и уметности, односно свих видова стваралаштв: 
књижевног, музичког, музичко-сценског, филмског, радио-телевизијског, ликовног, 
примењене уметности и дизајна, публицистике и новинарства у свим облицима 
информисања, планирања и уређења простора и насеља, архитектуре и градитељства, 
проналазаштва, развоја нових технологија и усвојених нових технолошких система, 
унапређења и заштите животне средине, просвете и развоја школства, спорта и постигнутих 
спортских резултата, здравства и здравствене заштите, социјалног и хуманитарног рада. 
Награда се може доделити грађанину или групи грађана за заједничко дело или остварење, 
који раде или су радили на територији Града Новог Сада, као и предузећима, установама и 
другим организацијама чије је седиште на територији Града. Комисији за обележавање 
празника и доделу признања Града поднето је шеснаест иницијатива за доделу Октобарске 
награде за 2021. годину. Комисија за обележавање празника и доделу признања Града 
Скупштине Града Новог Сада је размотрила и утврдила да су иницијативе поднете у складу 
са Одлуком o Октобарској награди Новог Сада и утврдила предлоге одлука о додели 
Октобарске награде Новог Сада за 2021. годину: Техничкој школи „Павле Савић“ Нови 
Сад, Борислави Перић-Ранковић, стонотенисерки и параолимпијки, и постхумно Јарославу 
Папу, фото-репортеру.  

 
Комисија предлаже да се Октобарска награда за 2021. годину додели Техничкој 

школи „Павле Савић“ Нови Сад за остварења постигнута у области просвете и развоја 
школства и допринос реформи средњег стручног образовања, поводом 60 година од 
оснивања. Техничка школа „Павле Савић“ основана је 1961. године, образује ученике у три 
подручја рада: хемије, неметала и графичарства, личне услуге и подруче рада 
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пољопривреде, производње и прераде хране. Укључена је у многе међународне и домаће 
пројекте и успешно остварује реформу средњег стручног образовања. У Техничкој школи 
„Павле Савић“ негују се и промовишу одрживи развој и интеркултурални дијалог кроз 
разне радионице и манифестације. Развија се креативност ученика и подржавају 
интересовања кроз секције као што су драмска, новинарска, хемијска, еколошка, спортско-
рекретаивна и хор.  

 
Комисија предлаже да се Октобарска награда за 2021. годину додели Борислави 

Перић-Ранковић, стонотенисерки и параолимпијки за врхунске резултате у области спорта, 
постигнуте у земљи и на европским, светским и олимпијским такмичењима, којима 
доказује да се мотивисаношћу, непоколебљивошћу и позитивним духом постаје шампион 
у животу. Борислава Перић-Ранковић, стонотенисерка и параолимпијка je наша златна 
шампионка у спорту и у животу. Од низа врхунских остварења издвојио бих сребро на 
параолимпијским играма у Пекингу 2008. године, сребро на параолимпијским играма у 
Лондону 2012. године, злато у појединачној конкуренцији, сребро у екипном такмичењу на 
параолимпијским играма у Рио де Жанеиру 2016. године као и бронза на недавно завршним 
олимпијским играма у Токију 2021. године екипно. Такође, нагласио бих и да је Борислава 
Перић – Ранковић проглашена за спортистикињу године 2008, награду која је додељивана 
први пут од оснивања параолимпијског комитета Србије. Децембра 2015. године у 
Лисабону проглашена је за најбољу на планети у категорији стонотенисера са 
инвалидитетом. Својим спортским одличјима и својим искреним речима дира у срца људи. 
Борислава никада у својим јавним наступима не заборавља да оснажи и мотивише све који 
пролазе кроз људске и животне недаће да храбро подигну главу горе и да из сваке ситуације 
изађу гледајући на позитивну страну приче. 

 
Такође, Комисија предлаже да се Октобарска награда за 2021. годину додели 

постхумно Јарославу Папу, фото-репортеру, за изузетно стваралаштво остварено оштрим 
оком, кроз непоновљиве фото-приче, које најлепши албум Новог Сада и уметност тренутка 
у земљи и свету чине препознатљивим. Јарослав Пап, фото-репортер, оставио је иза себе, 
свима нама вредне, невероватне фотографије. Наш суграђанин бивао је у многим 
ситуацијама оштро око Новог Сада, онај који је могао да осети магију тренутка у којем 
настаје фотографија која ће у деценијама у којима нас и не буде и даље причати причу о 
тренутку својег настанка. Дуги низ година био је уредник фотографије у дневном листу 
„Дневник“, фото-репортер Агенције Тањуг и потом РТВ Војводине. Посебно је познат по 
фотографијама забележеним у природи, издао је 2020. године монографију „Војводина-
четири годишња доба“, оснивач је фотографског покрета „Фото лов“ који окупља младе 
фотографе и добитник је многих домаћих и међународних признања. 

 
У складу са Одлуком о Октобарској награди Новог Сада, Комисија за обележавање 

празника и доделу признања Града предлаже Скупштини да добитницима награде, новчани 
износ утврди у износу од по 130.000,00 динара, који је обезбеђен у буџету Града Новог 
Сада. 

 
Комисија предлаже Скупштини Града да донесе одлуке и закључке у предложеном 

тексту.“ 
 

С обзиром на то да је приликом утврђивања дневног реда усвојен предлог за спајање 
расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  
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У претресу су учествовале Душанка Ђокић и Снежана Мушицки. 
 
Душанка Ђокић: „Изузетна ми је част и задовољство што ћу дискутовати поводом 

ове прве тачке дневног реда. Посебно ми је драго као човеку који је 25 година скоро у 
непосредној настави, да је Град препознао важност и значај додељивања овако престижне 
награде једној школи, средњој стручној школи. Знате, у нашем друштву постоји тенденција 
претходних година да се увек место више тражи у гимназијама. Наше стручне школе остају 
врло често без попуњених места у појединим образовним профилима. Шта се то дешава у 
нашем друштву, најбоље можемо да видимо управо кроз живот и рад стручних школа. 
Верујем да су колегинице и колеге из Техничке школе „Павле Савић“ изузетно велики 
напор уложили да дођу до ове Октобарске награде и добро је као подстицај за остале школе 
да раде на унапређивању свог рада. Али, шта може Град да уради поводом тога да 
унапредимо рад наших средњих стручних школа? Може много. Мени је јасно да су средње 
стручне школе помало и скупе за одржавање, је л', треба да обезбедите кабинете, 
радионице, лабораторије, возне паркове, да је много лакше одржавати гимназије. Али, знате 
шта, слика нашег друштва се мери добром привредом, а наши ученици из стручних школа 
управо раде  у привреди, а образован радник није јефтина радна снага. Ми се боримо у 
стручним школама са великим проблемима, јер ми не добијамо децу која су увек 
мотивисана за учење, ми не добијамо децу која уопште имају подршку родитеља и зато 
морам да признам да ми је изузетно драго да у Фондацији „Пестaлоци“ постоји разумевање 
за то и у Центру за образоване политике и драго ми да госпођа Бранка Бежанов учествује у 
пројекту против осипања деце, јер заиста цео Град мора да нам буде на услузи и мора да 
нам помаже да бисмо задржали нашу децу, да бисмо их научили да образујући се, они 
морају да се образују за цео живот. Многи ће рећи да је наш образовни систем спор и да 
постоје образовни профили за које уопште више нема интересовања и немају где деца да 
се запосле, али унапређивањем рада међупредмети и компентенција, развоја кључних 
компентенција код наших ђака ми их учимо за целоживотно учење и учимо их и кроз овај 
тип школовања да се баве пословима које ће они лако прихватати и лако учити. Зато ми је 
изузетно драго да се ипак акценат овај пут ставио на средње стручне школе, добре средње 
стручне школе јесу добра полуга развоја сваког друштва. Тиме наравно не желим да кажем 
да гимназије нису важне, да, гимназијска адемска знања јесу перјанице друшта, али и о 
овом сегменту друштва морамо да водимо рачуна. Зато бих ја већ унапред честитала 
колегиницама и колегама из Техничке школе „Павле Савић“, јер верујем да су заиста 
заслужили ову награду и верујем да ћемо их подржати и да ћемо изгласати сигурно овај 
предлог.“ 

 
Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 

ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Одборничка група „Српска радикална 
странка – др Војисла Шешељ“, што се тиче ова три предлога за доделу Октобарске награде 
за 2021. годину, подржаћемо предлог да се Октобарска награда додели Борислави Перић-
Ранковић из разлога што је њен таленат видљив, успеси које је остварила су на државном 
нивоу, нису само њени лични, него је промовисала и наш Град и нашу државу на најбољи 
могући начин. Честитамо јој на свим успесима које је постигла и на „Параолимпијади“ и 
ван ње. Такође, подржаћемо и Предлог одлуке о додели Октобарске награде Града Новог 
Сада за 2021. годину господину Јарославу Папу. Жао нам је што није стигао да прими ову 
награду док је био жив, али ово је такође један од начина да се Нови Сад одужи свом 
суграђанину на свему ономе што је постигао у области и фотографије и фото стваралаштва 
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што се тиче природе Новог Сада, Војводине и свега онога по чему је био познат. Надамо се 
да ће Борислава имати још много успеха, жао нам је што господин Пап више није са нама 
и подржаћемо обе ове одлуке о додели Октобарске награде.“ 
 
            Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели Октобарске 
награде Новог Сада за 2021. годину Техничкој школи „Павле Савић“ и предложени 
Закључак. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 одборника гласало 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова донела  
 

О Д Л У К У 
О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА ЗА 2021. ГОДИНУ 

ТЕХНИЧКОЈ ШКОЛИ „ПАВЛЕ САВИЋ“, НОВИ САД 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Октобарске награде Новог 
Сада за 2021. годину Техничкој школи „Павле Савић“, Нови Сад, у висини од 130.000,00 
динара. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели Октобарске 
награде Новог Сада за 2021. годину Борислави Перић и предложени Закључак. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
једногласно донела  
 

О Д Л У К У 
О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА ЗА 2021. ГОДИНУ 

БОРИСЛАВИ ПЕРИЋ - РАНКОВИЋ 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Октобарске награде Новог 
Сада за 2021. годину Борислави Перић – Ранковић, у висини од 130.000,00 динара. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели Октобарске 
награде Новог Сада за 2021. годину, постхумно, Јарославу Папу и предложени Закључак. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 одборника гласала 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
једногласно донела  
 

О Д Л У К У 
О ДОДЕЛИ ОКТОБАРСКЕ НАГРАДЕ НОВОГ САДА ЗА 2021. ГОДИНУ, 

постхумно, ЈАРОСЛАВУ ПАПУ 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Октобарске награде Новог 
Сада за 2021. годину, коју додељује постхумно, Јарославу Папу, у висини од 130.000,00 
динара.  
 

Председница Скупштине је честитала добитницима Октобарске награде Новог Сада 
за 2020. годину и пожелела им да својим радом и даље постижу врхунске резултате, а 
породици Јарослава Папа је пожелела да негује сећање на његово стваралаштво како би оно 
наставило да живи са нама. 

 
 

Ад. број: 020-195/2021-1-I 
                020-196/2021-1-I 
                020-197/2021-1-I 
                020-198/2021-1-I 
4. - 6. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ САДА 
ЗА 2021. ГОДИНУ ЈАВНОM КОМУНАЛНОМ ПРЕДУЗЕЋУ „НОВОСАДСКА 
ТОПЛАНА“, НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ САДА 
ЗА 2021. ГОДИНУ ПРЕДШКОЛСКОЈ УСТАНОВИ „РАДОСНО 
ДЕТИЊСТВО“ НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ САДА 
ЗА 2021. ГОДИНУ ЦРВЕНОМ КРСТУ НОВОГ САДА 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ САДА 
ЗА 2021. ГОДИНУ МАРКУ ТРИФКОВИЋУ 

 
Предлоге одлука и закључака утврдила је Комисија за обележавање празника и 

доделу признања Града. 
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Председница Скупштине је упитала да ли Саша Новаковић, председник Комисије 
жели да изнесе допунско образложење предлога. 

 
Саша Новаковић, председник Комисије за обележавање празника и доделу 

признања Града, представник предлагача: „Новембарска повеља Новог Сада додељује се 
као друштвено признање за изузетне резултате и достигнућа у области привреде, 
друштвених и других делатности, поводом обележавања 9. новембра 1918. године - дана 
када је српска војска ослободила Нови Сад и 25. новембра 1918. године - дана када је Велика 
народна скупштина Срба, Буњеваца и других Словена Баната, Бачке и Барање донела 
одлуку о присаједињењу Војводине Краљевини Србији.  Повеља се додељује грађанину 
или групи грађана за заједничке резултате и достигнућа остварена радом и заслугама у: 
неговању демократских традиција и јачању заједништва грађана Новог Сада; привредном 
развоју; духовном стваралаштву; здравственој и социјалној заштити, просвети, спорту и 
другим делатностима; хуманитарним и добротворним активностима и испољавању 
храбрости у ванредним ситуацијама, спасавању људских живота и спречавању 
материјалних штета. Повеља се може доделити и предузећима, установама и другим 
организацијама. 

 
Комисији за обележавање празника и доделу признања Града поднетo је осам 

иницијатива за доделу Новембарске повеље Новог Сада за 2021. годину. Комисија за 
обележавање празника и доделу признања Града Новог Сада је размотрила и утврдила да 
су иницијативе поднете у складу са Одлуком и утврдила предлоге одлука о додели 
Новембарске повеље Новог Сада за 2021. годину: Јавном комуналном предузећу 
„Новосадска топлана“, Нови Сад, Предшколској установи „Радосно детињство“ Нови Сад, 
Црвеном крсту Новог Сада, Марку Трифковићу, председнику, оснивачу и активисти 
Новосадске бициклистичке иницијативе и Установи за израду таписерија „Атеље 61“, 
Петроварадин. 

 
Комисија предлаже да се Новембарска повеља за 2021. годину додели Јавном 

комуналном предузећу „Новосадска топлана“, Нови Сад за резултате рада остварене током 
60 година од оснивања и развоја најмодернијег система даљинске енергије, како би Нови 
Сад имао модеран и ефикасан систем даљинског грејања као кључног чиниоца 
свеобухватне одрживе енергије Града Новог Сада. Јавно комунално предузеће „Новосадска 
топлана“  током 60 година од оснивања својом делатношћу унапредило је живот наших 
суграђана тако да данас са сигурношћу можемо да кажемо да је наша, како је ми сви зовемо 
скраћено „Топлана“, предузеће које је заједно са Градом Новим Садом окренуто ка 
будућности спроводећи визионарски задатак који има за циљ да пружи јасан пут за развој 
система даљинског грејања. Основано је 1961. године у саставу тадашњег предузећа за 
дистрибуцију електричне енергије „Електровојводина“ и данас представља најмодернији 
систем даљинске енергетике у овом делу Европе, остварује укупну ефикасност система 
даљинског грејања у просеку од 89%, тражи и примењује оптимална решење за примену 
обновљивих извора енергије, има опремљен систем за континуирани мониторинг емисије 
загађујућих материја у ваздуху. 

 
Комисија предлаже да се Новембарска повеља за 2021. годину додели 

Предшколској установи „Радосно детињство“ Нови Сад за успешан и квалитетан стручан 
рад и несебично залагање у васпитању најмлађих суграђана, чиме дуги низ година активно 
пружају подршку деци, родитељству и породици, ради безбрижног детињства.  
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Предшколска установа „Радосно детињство“ Нови Сад је одговор на питање „Ко данас у 
Новом Саду пружа највећу подршку деци, раном родитељству и породици?“ Захваљујући 
великом и добро организованом систему објеката на територији читавог Новог Сада, 
родитељи знају да су им деца у најбољим рукама када нису са њима и да ће поред особља, 
које често пролази кроз најмодерније едукације, њихови малишани добити квалитетну 
негу, васпитање и образовање. Предшколска установа има посебан значај у области 
предшколског васпитања и образовања најмлађих суграђана, у последњим годинама 
посебну пажњу посвећује сарадњи Установе са струковним удружењима, а у 2020. години 
у периду КОВИД-а, као и у 2021. године Функционалан план рада ове установе је омогућио 
да најмлађи корисници остану здрави, па је остварена значајна сарадња са Институтом за 
јавно здравље Војводине. Такође, запослени су били ангажовани и у хуманитарним 
акцијама, а у Централној кухињи су се кували оброци за запослене у Ковид амбулантама и 
за болеснике у болници у Петроварадину. 

 
Комисија предлаже да се Новембарска повеља за 2021. годину додели Црвеном 

крсту Новог Сада за хуманитаран рад племенитих људи, којим олакшавају људске патње и 
пружају помоћ угроженима и превентивно делују у просвећивању грађана у области 
здравствене и социјалне заштите и унапређењу хуманитарних вредности друштва, поводом 
140 година од оснивања. Црвени крст Новог Сада је неизоставни елемент у функционисању 
Града са којим има изванредну и континуирану сарадњу од самог оснивања. Ми смо 
партнери који заједно раде уз пуно поверење и поштовање. Заједно смо уједињени око 
принципа који чине суштину постојања Црвеног крста, а то је хуманост, наутралност, 
независност, добровољност и универзалност са циљем да се олакша и помогне у људским 
патњама и пружи помоћ угоженима у случају ратних сукоба, природних, еколошких и 
других несрећа, али и потреби превентивног деловања и просвећивања у области здравља 
и социјалне заштите и хуманитраних вредности друштва. Од свог оснивања, Црвени крст 
Новог Сада учествују и ради на свим овим пољима. 

 
Надаље, Комисија предлаже да се Новембарска повеља за 2021. годину додели 

Марку Трифковићу, председнику, оснивачу и активисти Новосадске бициклистичке 
иницијативе за неуморни бициклистички активизам, којим доприноси подизању грађанске 
свести о еколошком и здравственом значају коришћења бицикла и интеграцији у 
свакодневне активности грађана и Град Нови Сад учинио јединственим и препознатљивим 
по организовању Новосадске бициклистичке критичне масе. Марко Трифковић је у 
протеклих десет година својим активностима унапредио бициклизам као начин превоза у 
урбаној средини, интегрисао га је у свакодневне активности запослених, студената и 
школараца и поставио оквир за његово добро функцинисање. Свако од нас, када изађе на 
улицу, на сваком кораку наилази на резултате његовог рада, захваљујући којем данас 
можемо да безбедније уживамо у вожњи наших двоточкаша. Покренуо је пројекат који је 
прихватио Град те је Град финансирао грађанима куповину бицикла, ради стварања услова 
за здравији живот суграђана, а по чему је Нови Сад постао први и јединствен у Србији. 

 
Комисија предлаже да се Новембарска повеља за 2021. годину додели и Установи 

за израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин за оригиналан и уметнички израз у 
сједињавању традиционалног ткања и савремене уметности у настајању аутентичних 
таписеријских уметничких дела, који шест деценија негује и чува културну баштину и 
представља јединствен пример комплексне институције културе. Установа за израду 
таписерија „Атеље 61“, Петроварадин је јединствени центар таписеријске уметности у 
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Србији, али и региону, који кроз оригинални и стручно вођени процес сједињава савремену 
уметност и традиционално ткање, из којих настају аутентична уметничка дела. Установа за 
израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин је након више од пола века постојања постала 
један од релевантних референтних чињенилаца за историју идеја, тенденција и резултата 
наше уметности таписерије од друге половине двадесетог века до данас. 

 
У складу са Одлуком о Новембарској повељи Новог Сада, Комисија за обележавање 

празника и доделу признања Града предлаже Скупштини Града да добитницима награде 
новчани износ награде утврди у износу од по 130.000,00 динара, који су обезбеђени у 
буџету Града Новог Сада. 

 
Комисија предлаже Скупштини Града да донесе ове одлуке и закључке у 

предложеном тексту.“ 
 
С обзиром на то да је приликом утврђивања дневног реда усвојен предлог за спајање 

расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима. 
 
У претресу су учествовали: Бојан Радојевић, Снежана Мушицки и Сања Драшко. 
 
Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 

СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: „Одборничка група ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ ће подржати доделу Новембарске повеље Марку 
Трифковићу, бициклистичком активисти. Демократска странка Србије годинама уназад 
подржава активности бициклистичке иницијативе. Сматрамо да је Нови Сад постигао 
фантастичан ниво бициклистичке културе и то је једна област у којој, ево, можемо да 
кажемо да постоји релативни и општи консензус. Наравно, сви заједно и даље морамо да 
помажемо Марку, Марко је ту само да нас подсећа шта све треба да се уради, а један од 
важнијих проблема који је пред нама јесте решавање преласка бициклиста преко моста 
Слободе. То је већ решено у планској документацији и требало би већ једном да се уради, 
нарочито што је већ једном почела и реконструкција моста Слободе, па је могло да се 
искористи тај моменат да се проблем реши, а не да се двапут један те исти посао ради. Што 
се тиче других предлога, Демократска странка Србије неће подржати друге предлоге за 
Новембарску повељу. Сматрамо да је, као у случају Марка Трифковића, добро предлагати 
као што је предложена госпођа Ранковић, као што је предложен Јарослав Пап, то смо исто 
подржали, сматрамо да није добро предлагати институције, нарочито не институције 
којима је Град Нови Сад оснивач и ту је перјаница као пример „Новосадска топлана“. Ми 
ћемо гласати против доделе Новембарске повеље „Новосадској топлани“, јер сматрамо да 
је Град Нови Сад оснивач „Новосадске топлане“ и она добија по образложењу награду за 
своју делатност за коју је и основана, коју, ево, у овом моменту обавља добро. Али, у 
претходних 60 година било је момената када своју делатност није обављала добро. Када су 
корупција и афере биле у новинама...“ 

 
Председница Скупштине је прекинула у излагању одборника Бојана Радојевића и 

замолила га да прилагоди свој речник с обзиром на то да говори на свечаној седници. 
 
Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 

СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: „Ми гласамо против и ово су чињенице, значи новине 
су биле пуне елемената из пословања „Новосадске топлане“ који нису били пријатни. 
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Прошле године смо имали, претпрошле уствари, ситуацију да „Новосадска топлана“ није 
обезбедила грејање иако је напољу била температура испод 12 степени. У међувремену 
имамо изузетно високу добит „Новосадске топлане“ због тога што су зиме неколико пута 
заредом бивале топлије него обично, а цена гаса је падала у то време. На најновији захтев 
из „Новосадске топлане“ да буде повећана цена грејања драго ми је да је Градска управа 
одговорила тако да је тај захтев одбила. Имајући све то у виду, сматрамо да „Новосадска 
топлана“ не треба да добије Новембарску повељу. С једне стране зато што, наравно све ове 
награде имају симболички значај, а с друге стране финансијски гледано „Новосадској 
топлани“ тих 130.000 је апсолутно непотребно. Иначе, цела та тенденција да Скупштина 
Града награде додељује институцијама које је сама основала једноставно није у реду. 
Можда не постоји законска препрека за тако нешто, дефинитивно не постоји, али схватате 
да додељивањем награда институицијама које је Скупштина основала додељујемо сами 
себи награду. И то није у реду. Треба начелно инсистирати на томе да се што више грађана 
и што више правних лица укључи приликом предлагања, да тај списак предложених буде 
што интересантнији, да стварно награде оду у праве руке, јер на овакав начин, једноставно, 
шта, хајде да доделимо свим градским предузећима награду и онда смо рекли ми сви добро 
радимо и све је супер и доћиће до апсолутне деградације, до инфлације вредности 
Новембарске повеље. Наравно, под тим мислим и за претходну награду. Једноставно, тај 
начин рада није добар, ми ћемо за остале осим „Новосадске топлане“ градске институције, 
бити уздржани. Марка Трифковића ћемо подржати и мислимо да је то прави начин како 
треба да се додељују награде и можда би било боље да се додељује мањи број награда. Тиме 
би награде биле вредније. Раније, пет, шест, десет година уназад додељивало се само по 
једна награда, то је било сасвим у реду. Ако додељујемо пет награда, за неколико година 
исцрпећемо све институције којима је Град оснивач и онда више нећемо моћи да 
додељујемо сами себи награде и онда ћемо морати да додељујемо стварно некоме ко је то 
заслужио, а таквих Новосађана има. Кажем, да закључим, треба инсистирати кроз медије 
да што више буде квалитетних предлога, као што је неколико ових, по нама, и да сачувамо 
вредност наших градских награда, како ове две, тако и главне награде коју додељујемо 1. 
фебруара. Ето толико од нас.“ 

 
Председница Скупштине је истакла да је Одлуком о новембарској повељи Новог 

Сада прописано колико награда се додељује, те да су сви дужни да поштују Одлуку. 
 
Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 

ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Ми из Одборничке групе Српске 
радикалне странке нећемо се сложити са тим да је Фебруарска главна награда зато што смо 
сматрамо да постоје важнији датуми у историји Града Новог Сада и не умањујемо значај 1. 
фебруара, јер су тада визионарски српски трговци од Марије Терезије купили златом своје 
право да Нови Сад зову својим градом, али сматрамо да су датуми из новембарске историје 
1918. најзначајнији датуми који су се десили Новом Саду и који могу да се обележе. У 
члану 9. Статута Града Новог Сада је направљена једна круцијална грешка коју треба 
исправити, јер и Новембарска повеља произилази из те грешке која је направљена у Статуту 
Града, а ствар је у томе да у Статуту пише да се награда додељује како би се обележио 
датум из 25.-ог и 9. новембра, 9-ог када је српска војска ушла у Нови Сад, а 25-ог када је 
Велика Народна Скупштина донела одлуку о присаједињењу Војводини. Тог датума 25-ог 
новембра 1918. Војводина није била историјска чињеница и није постојала. Војводину су 
1. септембра основали комунисти да би је цепали једном од Матице Србије, па им није ни 
успело, а оно што се десило 25. новембра на Великој Скупштини да су се присајединили 
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Банат, Бачка и Барања и дан пре тога на Сремској Скупштини Срем. Дакле, оно што стоји 
у Статуту је нетачна историјска чињеница и Новембарска повеља се не додељује зато што 
се Војводина присајединила, него зато што су на Великој народној Скупштини народи који 
су живели на овим просторима, не само Срби, донели одлуку да се Бачка, Барања и Банат 
присаједине Србији. Дакле, ми из Одборничке групе Српске радикалне странке смо 
неколико пута то апострофирали и тражили да се исправи нетачност навода у Статуту 
Града Новог Сада, као и у Одлуци о Новембарској повељи и сматрамо да је то важно да се 
исправи. Колико год је важно да то правно улази у оквире који су законски, тако је важно 
да улазе и историјски у оквире који су тачни и наводе који су тачни, јер ће једног дана за 
100 година неко да се бави тиме шта је значила Новембарска повеља у Новом Саду, за чега 
се додељивала и онда ће рећи да се доделила за присаједињење Војводини 1918,  па ће наћи 
негде да је тај податак нетачан, непостојећи и да се тако нешто није десило. Што се тиче 
награда које су предложене, односно одлука које су предложене за добитнике Новембарске 
повеље 2021, ми из Одборничке групе Српске радикалне странке се слажемо са колегама 
из ДСС-а да не треба да буде пет и шест и десет добитника, јер се тиме умањује значај ове 
награде, умањује се разлог због којег се она додељује и онда се тиме даје предност 
Фебруарској награди, јер се Фебруарска награда додељује једна. Ми сматрамо да треба, 
Нови Сад има чиме да се дичи, има чиме да се похвали и има и других начина да се захвали 
својим великанима, а не да додељује новембарске повеље заједно са рецимо „Новосадском 
топланом“. Ја ћу се трудити да испоштујем свечани карактер ове седнице, па се надам да 
нећу у образложењу због чега Одборничка група Српке радикалне странке неће гласати за 
Топлану бити непријатно. Дакле, ми ћемо подржати Одлуку о додели Новембарске повеље 
Новог Сада за 2021. годину „Радосном детињству“ зато што сматрамо да је то установа која 
заслужује да добије ову награду у првом реду због људи који у њој раде, због запослених 
који стварно дају свој максимум, о њиховим платама другом приликом, али они се не ваде 
на то да су им плате мале, да су им услови овакви и онакви, да имају много деце, они раде 
у свим условима и брину о нашој деци, ја сматрам, на најбољи могући начин и подржавамо 
одлуку да се додели Новембарска повеља „Радосном детињству“. Такође  ћемо подржати и 
Одлуку да се Новембарска повеља додели Црвеном крсту. Знамо сви шта они све раде, 
знамо чиме се баве знамо колико је то тежак посао и колико је некад и за срце тежак и за 
душу тежак, а боме и за радно време тежак, јер они у свом радном времену се баве некада 
само тешким стварима и из тог разлога сматрамо да им треба дати признање, да им морамо 
рећи да поштујемо то што раде и да је приметно сво њихово залагање. Што се тиче 
„Новосадске топлане“, ми ову одлуку о додели Новембарске повеље сматрамо смешном и 
беспредметном, сматрамо да је тиме укаљана Новембарска повеља и да ће је добити неко 
ко је уопште не заслужује. Ако будете прочитали још једном за шта се додељује 
Новембарска повеља, она се додељује за привредни развој, али у нечему је морала 
„Новосадска топлана“ да буде прва и једина и боља од других, а ствар је у томе што 
„Новосадска топлана“ нема од кога да буде боља и нема са ким да се такмичи и ја када сам 
са пријатељима причала у вези са тим да ли „Новосадска топлана“ треба да добије награду, 
један мој пријатељ каже: „Па, добро, тамо сад више не краду“. Па, ако је...“ 

 
Председница Скупштине је прекинула у излагању одборницу Снежану Мушицки и 

замолила ју је да прилагоди свој речник и испоштује карактер свечане седнице. 
 
Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 

ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „ Па, да вам кажем, јако се трудим.“ 
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Председница Скупштине је замолила одборницу Снежану Мушицки да настави да 
се труди и упозорила је одборника Милорада Мирчића да не добацује с места. 

 
Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 

ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „ Ја имам право да говорим, председница 
има право да ме опомене, то што она мене не разуме, то ће сад бити већ нека друга ствар, а 
не ствар овог излагања. Дакле, „Новосадска топлана“ ничим није заслужила да добије ову 
награду, јер ништа изузетно за Новосађане није урадила, ничим изузетним не можемо да се 
похвалимо, осим 20 година афера, крађа, лоповлука, бахатлука, оно што се сада дешава у 
„Новосадској топлани“ је да они раде како треба релативно. Па, зар за то треба неко да 
добије Новембарску повељу? Зато што релативно ради како треба? Ми сматрамо да не 
треба и сматрамо да је ово унижавање Новембарске повеље, унижавање овог празника и 
када бисте питали Новосађане, било би лепо да чујете шта би они рекли да „Новосадска 
топлана“ добије новембарску повељу. Надамо се да се ово неће понављати и надамо се да 
ћете схватити да Новембарска повеља треба да означи величину, да Новембарска повеља 
треба да се захвали неком Новосађанину, Новосађанки или организацији која је другачија 
била од других, боља од других и име Новог Сада на другачији начин промовисала него 
друге, а не да је једина, она којој Град даје новце да ради како треба и онда ћемо им се још 
захвалити. Мој колега Радојевић је рекао да „Новосадској топлани“ не треба награда од 
130.000,00 динара, али ја се колега не бих баш кладила да сте ви у праву.“ 

 
Сања Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 

НАШУ ДЕЦУ.: „Нисам намеравала и нисам ни очекивала да ће у овом тону отићи свечана 
седница наше данашња. Није прилика, била вам је прилика за ове диване на претходним 
седницама и пуно тако диване и пуно пута пре тога уколико заиста тако чврсто стојите иза 
својих речи. Ја желим да нагласим да ће Српска напредна странка, Одборничка група 
АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. подржати све до једног са веома великим 
поносом све до једног предлога данас, а оно што нас је определило да поред тога што 
Црвени крст слави јубилеј од 140 година, ми ето нађосмо прилику да за јубилеј од 60 година 
постојања и рада „Новосадске топлане“, ја не бих чак рекла ни „Новосадској топлани“, него 
запосленима у „Новосадској топлани“ дамо ову пригодну награду, ценећи њихов рад и труд 
и ја верујем да би сада сваки запослени у „Новосадској топлани“ конкретно вас уважени 
колега, а мој претходниче овде за говорницом питао: „Ево, ми смо произвели струју, 
производимо струју, а шта сте то ви урадили?“ 

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели Новембарске 

повеље Новог Сада за 2021. годину Јавном комуналном предузећу „Новосадска топлана“ 
Нови Сад и предложени Закључак. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 одборника гласало 

„за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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О Д Л У К У 
О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ САДА ЗА 2021. ГОДИНУ 
ЈАВНОМ КОМУНАЛНОМ ПРЕДУЗЕЋУ „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“  

НОВИ САД 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Новембарске повеље Новог 
Сада за 2021. годину, Јавном комуналном предузећу „Новосадска топлана“ Нови Сад, у 
висини од 130.000,00 динара. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели Новембарске 

повеље Новог Сада за 2021. годину Предшколској установи „Радосно детињство“ Нови Сад 
и предложени Закључак. 
 
            Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова донела 
 

О Д Л У К У 
О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ САДА ЗА 2021. ГОДИНУ 
ПРЕДШКОЛСКОЈ УСТАНОВИ „РАДОСНО ДЕТИЊСТВО“ НОВИ САД 

 (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Новембарске повеље Новог 

Сада за 2021. годину Предшколској установи „Радосно детињство“ Нови Сад, у висини од 
130.000,00 динара. 
 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели Новембарске 
повеље Новог Сада за 2021. годину Црвеном крсту Новог Сада и предложени Закључак. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова донела  
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О Д Л У К У 
О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ САДА ЗА 2021. ГОДИНУ 

ЦРВЕНОМ КРСТУ НОВОГ САДА 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

З А К Љ У Ч А К 
Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Новембарске повеље Новог 

Сада за 2021. годину Црвеном крсту Новог Сада, у висини од 130.000,00 динара. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели Новембарске 

повеље Новог Сада за 2021. годину Марку Трифковићу и предложени Закључак. 
  

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова донела  

 
О Д Л У К У 

О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ САДА ЗА 2021. ГОДИНУ, 
МАРКУ ТРИФКОВИЋУ 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 

З А К Љ У Ч А К 
Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Новембарске повеље Новог 

Сада за 2021. годину Марку Трифковићу, у висини од 130.000,00 динара.   
 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о додели Новембарске 
повеље Новог Сада за 2021. годину Установи за израду таписерија „Атеље 61“, 
Петроварадин и предложени Закључак. 
  

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника гласало 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
већином гласова донела  

 
О Д Л У К У 

О ДОДЕЛИ НОВЕМБАРСКЕ ПОВЕЉЕ НОВОГ САДА ЗА 2021. ГОДИНУ 
УСТАНОВИ ЗА ИЗРАДУ ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН 

 (Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 
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З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Новембарске повеље Новог 
Сада за 2021. годину Установи за израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин, у висини 
од 130.000,00 динара. 
 
 

Председница Скупштине је честитала добитницима Новембарске повеље Новог 
Сада за 2021. годину и пожелела им да својим резултатима и достигнућима наставе да 
негују вредности Новембарске повеље Новог Сада. 

 
Пошто је Скупштина завршила рад по утврђеном дневном реду, председница 

Скупштине је у 14 часова закључила Свечану (XIX) седницу Скупштине Града Новог Сада 
и позвала присутне на пригодан коктел поводом свечане седнице.  

 
 


